
Protokół Nr 23/20 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

29 września 2020 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 930 otworzył obrady  

XXIII Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący rady powitał serdecznie wszystkich radnych, 

sołtysów, Panią Wójt, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Panią Mecenas z kancelarii prawnej, 

Panią z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 13 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie przewodniczący rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto przewodniczący rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. Maseczkę można zdjąć podczas wystąpień. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

Wójt Gminy Katarzyna Kromp – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 

19 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, jako punkt 13 lit. d. 

 

W związku z brakiem innych wniosków przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz 

poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 



Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Kisiela 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

Wniosek Pani Wójt został przyjęty większością głosów. 

 

Następnie przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz odczytał porządek obrad po 

zmianach, który przedstawiał się następująco: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy. 

5. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2020 r. 

9. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych i pracowników podległych Wójtowi. 

10. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w I półroczu 2020 r. 

11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tuplice za I półrocze 2020 r. 

12. Interpelacje, zapytania radnych. 

13. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Tuplice na lata 2020-2024, 

b) w sprawie przystąpienia Gminy Tuplice do Europejskiego Ugrupowania Współpracy 

Terytorialnej "Polsko-Niemiecki Geopark Łuk Mużakowa", 

c) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020, 

d) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 

19 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad z poprawkami udział wzięło 13 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXI sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXI sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4.  Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 



Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXII sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – przedstawiła informację o spotkaniu dot. przystąpienia Gminy Tuplice do 

Europejskiego Ugrupowania Współpracy Terytorialnej "Polsko-Niemiecki Geopark Łuk 

Mużakowa", a także o planowanej budowie schroniska dla zwierząt przez ZZO Sp. z o.o.  

w Marszowie. 

 

Przewodniczący rady gminy – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać? 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił wiceprzewodniczącą Komisji 

Finansów o przedstawienie informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Nazaruk – przedstawiła informację  

z trzynastego posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 28 września br. 

 

Następnie przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego 

Komisji Społecznej o przedstawienie informacji z prac komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – przedstawił informację  

z czternastego posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 16 września br. 



 

Następnie przewodniczący rady gminy zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2020 r. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie informacji z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2020 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że w I półroczu 

2020 r. odbyły się 2 kontrole, a radni zostali poinformowani o ich wynikach. 

 

Ad 9 . Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych i pracowników podległych 

Wójtowi. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – przedstawiła radnym informację na temat 

złożonych oświadczeń majątkowych przez pracowników podległych Wójtowi. Pisemna 

informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący rady gminy – przedstawił radnym informację na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez radnych. Pisemna informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w I półroczu 2020 r. 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższą 

informację, a następnie poprosił o komentarz Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów – 

sekretarz gminy. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że uchwały są 

realizowane zgodnie z podjętymi zapisami, a niektóre uchwały zostaną zrealizowane do końca 

bieżącego roku. 

 

Ad 11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Tuplice za I półrocze 2020 r. 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższą 

informację, a następnie poprosił o komentarz Panią Anetę Kamińską-Prenetę – skarbnik 

gminy. 

 

Skarbnik Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że informacja 

szczegółowo została przedstawiona na trzynastym posiedzeniu Komisji Finansów. Poza tym 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze wydało w tej sprawie 

pozytywną opinię. 



 

Ad 12. Interpelacje, zapytania radnych. 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady. Na chwilę obecną nie otrzymał żadnej interpelacji ani zapytania.  

W związku z powyższym zamknął ten punkt. 

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Tuplice na lata 2020-2024 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Zbigniewa Łazarskiego 

– Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Pan Zbigniew Łazarski – poinformował radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na posiedzeniu Komisji Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił wiceprzewodniczącą Komisji Finansów Panią 

Mirosławę Nazaruk o przedstawienie opinii komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Pani Mirosława Nazaruk – poinformowała, że Komisja 

Finansów pracowała nad projektem uchwały i pozytywnie go zaopiniowała. 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego  o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący komisji Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja Społeczna nie 

pracowała nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radna Pani Małgorzata Smyk – zapytała się na jaki okres są wynajmowane mieszkanie 

socjalne – Pani Zbigniew Łazarski odpowiedział radnej, że na czas trudnej sytuacji życiowej 

lokatora. Do momentu poprawy sytuacji finansowej, umowa jest przedłużana. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Pan Ryszard Jasiński – zapytał się czy bilansują się 

wpływy z czynszu a wydawane środki na remonty – Pan Zbigniew Łazarski odpowiedział 

przewodniczącemu komisji, że się bilansuje, ponieważ prowadzone są tylko prace 

konserwatorskie.  



Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się czy lokatorzy dbają o wynajmowane lokale 

socjalne i komunalne – Pani Zbigniew Łazarski odpowiedział radnemu, że z dbaniem o 

wynajem jest różnie, niestety w większości przypadków mieszkania nie są zadbane. Ciągle 

prowadzone są rozmowy z wynajmującymi, aby ich zmobilizować do dbania o lokale. 

 

Radna Pani Małgorzata Smyk – dopytała jeszcze jakie są zaległości w płaceniu czynszu – Pan 

Zbigniew Łazarski nie odpowiedział na te pytanie, ponieważ nie znał kwoty zaległości. 

Księgowość w tym zakresie prowadzi inny pracownik. 

 

 

Przewodniczący rady gminy w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXIII/120/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 września 2020 roku w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Tuplice na lata 2020-2024. 

 

b) w sprawie przystąpienia Gminy Tuplice do Europejskiego Ugrupowania 

Współpracy Terytorialnej "Polsko-Niemiecki Geopark Łuk Mużakowa" 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Wójt Katarzynę 

Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest 

zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił wiceprzewodniczącą Komisji Finansów Panią 

Mirosławę Nazaruk o przedstawienie opinii komisji. 

 



Wiceprzewodnicząca komisji Pani Mirosława Nazaruk – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się i wnioskuje o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego  o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący komisji Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i nie ma zastrzeżeń do przedstawionego projektu. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się o planowaną wysokość składki członkowskiej – Pani 

Wójt odpowiedziała radnemu, że na chwilę obecną to jest przystąpienie do Ugrupowania, 

wysokość składki nie jest na tym etapie znana, ale zapewne będzie zależna od ilości 

mieszkańców gminy. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy przystąpienie do tego Ugrupowania pomoże nam 

pozbyć się zalegającej hałdy odpadów – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że jest to dobre 

pytanie i zapewne będzie to temat rozmów podczas spotkań. Będę na ten temat rozmawiała z 

członkami, ponieważ jednym z celów Ugrupowania jest dbanie o ochronę środowiska naszego 

terenu. 

 

Przewodniczący rady gminy w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Jagodzki 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXIII/121/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 września 2020 roku w sprawie przystąpienia Gminy Tuplice do 

Europejskiego Ugrupowania Współpracy Terytorialnej "Polsko-Niemiecki Geopark Łuk 

Mużakowa". 

 

 



c) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-

Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2020 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił wiceprzewodniczącą Komisji Finansów Panią 

Mirosławę Nazaruk o przedstawienie opinii komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Pani Mirosława Nazaruk – poinformowała, że Komisja 

Finansów zapoznała się i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda 

Jasińskiego  o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący komisji Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że Komisja Społeczna nie 

pracowała nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czego dotyczy kwota 27.756,91 zł w dziale 

administracja – Pani Skarbnik odpowiedziała radnemu, że jest to przesunięcie środków 

finansowych na administrację, ponieważ brakuje środków na usługi. 

 

Przewodniczący rady gminy w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, 

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

 



Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer Uchwała Nr XXIII/122/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 września 2020 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 

2020. 

 

d) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 

19 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Weronikę 

Olejniczak-Kasprów – sekretarz. 

 

Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – przedstawiła projekt uchwały informując radnych, że  

w dniu wczorajszym odbyły się wybory sołtysa w miejscowości Jagłowice, a wybrany sołtys 

wyraził chęć bycia inkasentem, stąd zasadne jest podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował, że ze względu, że komisje nie pracowały nad 

projektem uchwały otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela 

Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer Uchwała Nr XXIII/123/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 września 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 19 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Ad 14.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz – zapytał się czy ktoś z radnych 

chce zabrać głos. 

 



Żaden z radnych nie zabrał głosu, dlatego Pani Wójt poprosiła o udzielenie jej głosu. 

 

Przewodniczący rady gminy udzielił Pani Wójt głosu.  

 

Pani Wójt wyraziła swoją opinię na temat aktywności, ubioru i miejsca zamieszkiwania 

radnych, a następnie poprosiła, aby każdy z radnych zastanowił się czy nadal chce pełnić 

funkcję radnego i brać aktywny udział w życiu gminy. 

 

Po wysłuchaniu Pani Wójt radny Pan Andrzej Szarlej oraz radny Pan Krzysztof Jagodzki 

odnieśli się do jej wypowiedzi i przedstawili swoje stanowisko w tej sprawie. 

 

Na koniec radny Pan Jacek Krawczyk zwrócił się z prośbą do Pani Wójt o załatanie dziur  

w drodze gminnej w miejscowości Chełmica, a radny Pan Arkadiusz Kowalski poinformował, 

że mieszkańcy przy ulicy Mickiewicza 10 zrobili oprysk placu chodnikowego przed wejściem 

do GOKu i mają prośbę, aby gmina też dbała o ten plac.  

 

Ad 15. Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia przewodniczący rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1201 zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXIII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N . 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący rady gminy 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

